

《单词百科:subconsciously是什么意思?subconsciously怎么发音?subconsciously的解释和用法》

英语单词subconsciously是什么意思?subconsciously怎么读?subconsciously怎么发音?简答网为您整理了subconsciously的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



subconsciously怎么读

subconsciously的读音:[, sʌb'kɒnʃ əslɪ]

subconsciously的意思

1、adv.潜意识地;

subconsciously的双语例句

1、Unfortunately, there are also a lot of AFC's that subconsciously AVOID creating attraction.

不幸的是, 这里还有很多AFC潜意识的逃避建立吸引, 晕.

2、 Subconsciously I had known that I would not be in personal danger.

我潜意识里已经知道我不会有人身危险。

3、 Human motives are based on needs, whether consciously or subconsciously felt.

无论是有意识或潜意识, 人们的动机的基础在于需要.

4、 I suppose that, subconsciously, I was reacting against my unhappy childhood.

我认为我那是下意识地对我童年不幸的反动.

5、 Lao Yang thought as he subconsciously tightened his grasp on the rifle.

他下意识地攥紧枪把想.

6、 Subconsciously think that flamingo is not a bird, but a moral of the story red-hot passion.

潜意识中觉得火烈鸟并不是一种鸟, 而是一种寓意, 火红的热情.

7、 By putting this information right in the menu, the user may register It's subconsciously.

通过在菜单中正确放置这些信息, 用户在潜意识里记住了它.

8、 Subconsciously he knew that he looked better thus than in an ordinary black overcoat.

在潜意识里面, 他知道这身打扮比穿一件普普通通的黑大衣看上去神气得多.

9、 Subconsciously I reached out a hand to touch her head.

我下意识地伸手抚摸她的头.

10、 The results showed that those who had been subconsciously prompted to think about money donated less.

结果表明那些受到潜意识对金钱暗示的学生捐献了较少的钱.

11、 The image came to him subconsciously.

他下意识地想起了那幅图像.

12、 And to validate these doubts, he subconsciously tested her.

为了验证自己的疑问, 他不自觉的开始考验她.

13、 Lightnessdarkness have particular meanings attached to them we subconsciously relate those moral to women.

因此,肤色深浅也被赋予了特殊含义,潜意识里会将那些‘道德喜好’与女性联系在一起.

14、 He believes voters subconsciously note which hand their leaders are using.

克萨恩托博士认为选民在潜意识里会注意候选人在用哪只手.

15、 Lightness and darkness have particular meanings attachedthem and we subconsciously relate those moral preferences to women.

因此,肤色深浅也被赋予了特殊含义,我们潜意识里会将那些道德喜好与女性联系在一起.

以上是简答网为您整理的subconsciously怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。查看更多关于subconsciously的用法、subconsciously的释义、subconsciously的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/subconsciously>